
Styrelsemöte Läckeby GoIF 2023-11-06 
 
Närvarande: Anders H, Jesper W, Jimmy H, Linda M, Emil A-S, Patrick A, Markus T, 
Andreas B, Robin S, Christian A, Josefin B, Jenny S 
  
§1 Anders hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

 
§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Linda M 

 
§3 Föregående protokoll: Inga synpunkter framkom 

 
§4 Utdelning taggar till de som var närvarande 

 
§5 Träningstider konstgräs  
Tis/tor före nyår, mån/ons efter nyår  
17:30-18:30 P13/14 + P15/16 
18:30-20:00 P11/12 
F10-14 söndagar 17:00-18:30 
 
§6 Status sponsring 
-Sponsortavlan är monterad, Patrick ordnar ett möte med Peter och Rebecca för att komma i 
gång med att sälja sponsorplatser. 
-Faktura för 2023 har skickats till ICA Lindsdal. De ska själva montera skylt och belysning. 
 
§7 Status investeringar 
-Värmesystemet är utbyggt för 88 000kr vilket Kalmar kommun bekostar. 
-Material till nya avbytarbås kostar ca 44 000kr varav LGoIF står för 11 000. 
-Tak till altanen kommer kosta ca 49 000 varav LGoIF står för ca 12 000. 
-Diskgolfbanan har hittills kostat 30 000, medel (bygdepeng) finns även till skyddsnät mot 
huset och parkeringen. 
 
§8 Information om möten (aktiviteter, tomtetur) 
-14 november kl. 14:00 är klubbhuset bokat för möte med Kalmar kommuns 
landsbygdsenehet om barn- och ungdomsaktiviteter i Läckeby. Alla intresserade är välkomna 
att komma och bidra med idéer. 
-Det blir en ny tomtetur i slingan den 2 december. 
 
§9 Närvaro julmarknad (intresse?) 
Är något av ungdomslagen intresserade av att representera Läckeby GoIF vid julmarknaden 
17 december? T.ex. sälja idrottsrabatten. 
 
§10 A-laget framåt 
Johan L kommer inte fortsätta vare sig som huvudtränare eller spelare nästa år. På torsdag 
har Anders möte med spelarna i A-laget för att pejla intresset för att fortsätta spela för LGoIF. 
Det krävs ett 20-tal spelare som betalar sin medlemsavgift för att det ska vara rimligt att ha 
ett seniorlag i seriespel. Efter mötet vet vi förhoppningsvis hur det blir 2024. 



 
§11 Styrelse framåt 
Ny ordförande saknas för 2024 och framåt. Styrelsen skulle dessutom behöva ytterligare en 
eller ett par nya ledamöter. Vi skickar ut frågan till alla föräldrar via laget.se om någon är 
intresserad av att sitta med i styrelsen. 
 
§12 Övrigt 
-Vi har sålt 200 idrottsrabatthäften med en förtjänst på 8500kr. Det finns dock 100 häften kvar 
där hela summan tillfaller föreningen vid försäljning. 
-Ledare får i uppdrag att tillsammans inventera behovet av bollar, västar med mera och 
därefter skicka en gemensam önskelista till Anders. 
 
Nästa styrelsemöte: 4 december kl. 19:00 


